
Členská schůze Spolku sportovní klub Royal České Budějovice 

16.1 .2020 od 18.00 hod 
Program čl.schůze: 
1,Zahájení a seznámení s programem schůze předseda Hochová Růžena. 
2.Prezentace Plojharová Dagmar 
3.Zpráva o činosti spolku za rok 2019– spolková činost,mistr.soutěže,turnaje,tréninky Hochová 
Růžena. 
4.Informace o hospodaření za rok 2019 Beníšek František 
5.Plán činnosti spolku na rok 2020 Hochová Růžena 
6.Návrh rozpočtu na rok 2020 Beníšek František 
7.Členská základna spolku Plojharová Dagmar 
8.Členské příspěvky pro rok 2020 Hochová Růžena 
9.Inventura majetku Spolku k 31.12.2019 Plojharová Dagmar 
10.Revizní správa za rok 2019 Mazal Petr 
11.Vyhodnocení družstev a jednotlivců za rok 2019 Piskoř,Lomský,Beníšek – nejlepší hráč A,B,C 
12.Různé – diskuze 
13.Hlasování Hochová Růžena 
14,Závěr Hochová Růžena 
15.Občerstvení 
 
1.Členskou schůzi zahájila Růžena Hochová.Seznámila přítomné s programem. 
 
2.Provedena fizická kontrola přítomných členů.Přítomno 18 členů spolku SK Royal České Budějovice 

dle podpisů prezenční listiny.Celkem k 16.1.2020 je členů 27.Přítomno nadpoloviční většina členů 

spolku.Schůze je usnášeníschopná. 
3.Zprávu o činosti spolku za rok 2019 přednesla Hochová.Poděkovalvšem družstvům za výsledky v 
mistrovských soutěžích.Pochválila spolkový život,který pravidelně probíhá formou tréninků každé 
pondělí a čtvrtek během celého roku.Také účast na mistrovkých sotěžích a turnajích zhodnotila jako 
velmi dobrý.Poděkovala za práci pro spolek členům výboru,kapitánům a hospodáři.V roce 2019 se 
mistrovských soutěží zůčastnila tři družstva.Jedno ve druhé divizi a dvě ve třetí divizi.Byl zorganizován 
májový turnaj v rapidu za celkem dobré účasti.Dále po celý rok probíhal oddílový přebor Sk Royal a 
podařilo se zorganizovat dvanáct turnajů GP Royal v rapid šachu. Pravidelně jsme se scházeli po celý 
rok , každé pondělky a čtvtky v naší herně v restauraci Royal.Také jsme slavvili narozeniny našich 
členů.Slavnostně s hudbou jsme se rozloučili s rokem 2019.Předali jsme ceny za oddílový turnaj a GP 
Rapid.Pravidelně každý měsíc se výbor spolku zcházel na své výborové schůzi.Se zápisem ze 
všech schůzí výboru v roce 2019 i s měsíčními plány činnosti byli informováni členové spolku na 
stránkách spolku - royal.wz.cz- také emailem a nanástěnce tištěnou formou. 
 
4.Informaci o hospodaření za rok 2019 podal hospodář spolku Beníšek František.Seznámil přítomné 
podrobně s plněním rozpočtu za rok 2019.V bance k 31.12.2019 bylo 81607kč a v pokladně spolku 
1936 kč.Celkové výdaje za rok 2019 byly 37228 kč.Příjmy 29600 kč. 
 
5.Plán činnosti Spolku SK Royal na rok 2019 přednesla Hochová Růžena: 
1,Zajistit organizačně mi strovské zápasy družstev 
Cíl pro družstvo A je co nejlepší umístnění ve skupině o postup do první divize.V další sezoně co nejlepší 

výsledky ve druhé divizi 
Cíl pro družstvo B je postup do druhé divize.Všechny utkání byly zatím vítězné.V další sezoně doplnit družstvo B 

a účastnit se soutěže ve druhé divizi. 
Cíl pro družstvo C byl hlavně zajistit účast pro všechny zájemce o mistrovskou soutěž. 
2,Přednostně nasadit do soupisek hráče Royalu v sezoně 2020/21 a doplnit hostujícími hráči. 
Do soutěže přihlásit min dvě družstva. 
3,Zvýšit účast na tréninkových dnech v pondělí a čtvrtky v Royalu 
4,Pokusit se o zapojení mladých šachystů formou šachového kroužku.Vyzvat všechny členy o pomoc při získání 

alespon 12 dětí pro šachový kroužek SK Royal. 
5,Na www.stránky našeho spolku dávat všechny důležité věci,nominace,výsledky,program,kalendáře,atd. 
6,Zorganizovat oddílový přebor ve vážném šachu a GP v rapid šachu 12 turnajů. 
7,Zorganizovat 4 ročník turnaje -Májový turnaj – O pohár předsedy SK Royal. 
Představa je do 30 hráčů.Propozice a rozpočet připraví Beníšek. 
Organizace turnaje: Beníšek František,Lukáč Jkub,Hochová Růžena,Plojharová Dáša,Mazal Petr 

http://royal.wz.cz-/


8,Pokračovat i v roce 2019 v účasti na turnajích blicek 2x 5 min – druhé čtvrtky v měsíci od 18.00 hod. 
9,Pokračovat v pravidelných schůzích výboru SK Royal první čtvrtky v měcíci – min. 12 výborových schůzí 
11,Pokračovat v informování všech členů o hospodaření spolku,výběru čl.příspěvků,akcích ,mistrovských 

soutěžích,turnajích atd.Zlepšit informovanost i formou nástěnky. 
12.Získat pro spolek částku min.5000 kč od sponzorů 
 
6.Návrh rozpočtu na rok 2020 přednesl Beníšek František.. 
Rozpočet byl navržen jako vyrovnaný : 33000 kč příjmy a 33000 kč výdaje. 
 
7.S členskou základnou spolku seznámila přítomné Plojharová Dagmar.K 16.1.2020 má SK Royal 
24 aktivních platících členů. 
8.Členské příspěvky pro rok 2020 Hochová Růžena.Byl schválen příspěvek 800 kč .Upozornila na 
dodržení termínu placení do konce dubna 2019. 
9.Inventuru majetku Spolku k 31.12.2019 provedla Plojharová Dagmar a Hochová Růžena. 
10.S revizní zprávou o hospodaření za rok 2019 seznámil revizor spolku Mazal Petr.Bylo 
konstatováno ,že všechny příjmové a výdajové doklady jsou vedeny přehledně a jsou podepsány 
příjemcem,předsedou spolku a hospodářem.Během roku je měsíčně prováděna revize 
hospodaření.Všichni členové jsou průběžně během roku informováni o stavu hospodaření spolku. 
11.Vyhodnocení družstev a jednotlivců za rok 2019 : Piskoř,Lomský,Beníšek – všichni tři kapitáni 
družstev A,B,C zhodnotili průběch mistrovské soutěže jako dobrý jak z pohledu organizace,zajištění 
dopravy tak i z hlediska výsledků. 
12.Různé – diskuze .Přeborníkem oddílu za rok 2019 se stal Zachař Jaroslav a vítězem GP rapid SK 
Royal Vaniš Josef.Beníšek připoměl možnosti čerpání dotací z prostředků MŠ ČR- podmíněno 
zaregitrovat alespoň 12 dětí.Nováková přislíbila přivést příští rok min.12 dětí z kroužků, které 
trénuje.Lomský upozornil na čerpání z progamů dotace JČK 2020 : Podpora služeb nedefinovaných v 
zákoně 108/2006 Sb. o sociálních službách.Plojharová požádala kapitány o zajištění správného 
uložení materiálu po zápasech.Dvořák kritizoval chování některých členů,že nechají šachovnice,figuri 
a hodiny na stolech a neuklidí je po skončení tréninku.Beníšek zhodnotil účast na trénincích v pondělí 
a čtvrtek – je škoda,že se neúčastní někteří členové spolku.Hochová požádala o toleranci ve 
vzájemných vztazích mezi členy spolku,bude i příští rok vykonávat funkci předsedy spolku,kterou již 
nechtěla vykonávat.Beníšek upozornil,že pokud Hochová složí funkci skončí i on.V 71 letech se stará 
o svou 98 letou matku a o organizaci i hospodaření spolku se stará již pátý rok. 
 
 
 
Hlasování o všech předložených bodech: 
plán činnosti na rok 2020,hospodaření za rok 2019,návrh rozpočtu na rok 2020,výše čl.příspěvků na rok 

2020,revizní zpráva o hospodaření za rok 2019 
pro 18 členů proti 0 členů zdržel se 0 členů 
Všechny body byly schváleny 
zapsal Beníšek František 
dne 16.1.2019 
ověřovatelé zápisu Hochová Růžena 
Plojharová Růžena 
 
13,Závěr Hochová Růžena poděkovala všem za účast. 
 


